
 

Sammanträdesprotokoll 1 (57) 

 Kommunfullmäktige 

 13 december 2010 
 

 
 
                                                           1 (57) 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Vid Nacka kommunfullmäktiges sammanträde den 13 december 2010, klockan 18.00 –  
23.00 i Filmstaden Sickla närvarade och tjänstgjorde ledamöter och ersättare enligt ned-
an.  

Teckenförklaring 

X Visar att ledamot tjänstgjort under sammanträdet 
- Avslöjar att personen varit frånvarande under sammanträdet 
T Markerar ersättare som tjänstgjort 
N Upplyser att ersättare närvarat under sammanträde 
Dessa tecken återfinns i den första kolumnen efter namnet. I den andra kolumnen antecknas under vilka 
paragrafer en person närvarat/tjänstgjort om han/hon inte har gjort det under hela sammanträdet. 
 

Ledamöter X/-  Ersättare T/N  

Moderata samlingspartiet (M) 
Erik Langby  X  Susann Markow -  
Eva Öhbom Ekdahl X  Pernilla Hsu T From § 247 
Mats Gerdau X  Mikael Östlund T  
Cathrin Bergenstråhle X  Lennart Bergh T  
Linda Norberg X  Margareta Hjelmstad T From § 247 
Ingegerd Thorngren X  Björn Sandström T From § 247 
Tobias Nässén X From § 247 Petter Larsson T  
Ylva Sandström X From § 247 Micael Tyberg N From § 247 
Christian Glaumann X From § 247 Danuta Knapp N From § 247 
Mikael Sandström X From § 247 Anders Bruhn N  
Lotta Riedel X From § 247 Christer Lydig N  
Annika Jung Backman X From § 247 Henrik Barck -  
Magnus Bergman X From § 244 Helene Skantze N  
Eva Närvä Eickenrodt X  Magnus Plathin-Sturaeus N From § 247 
Lars Berglund X From § 247 Johan Hiller N From § 246 
Peter Zethreus -     
Joanna Ljunggren X     
Magnus Wakander -     
Astrid Grufman X From § 247    
Nicole Bistoletti X From § 247    
Vilma Mori Aguilar -     
Lars Stenholm X     
Gunilla Elmberg X From § 247    
Börje Wessman X     
Ann Hafström X     
Eric Lindahl -     
Åsa Löfvendahl -     
Anna Trygg X From § 247    
Rickard Wendt X     



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 2 (57) 

 Kommunfullmäktige  

 13 december 2010 
 

 
Justerandes signatur 
|             |             |             | 
|             |             |             | 
|             |             |             | 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
Folkpartiet liberalerna (FP)  
Stefan Saläng  X  Kurt Björkholm N § 247 
Gunilla Grudevall-Steen X From § 247 Anna-Karin Boréus N § 247 
Monica Brohede Tellström   X From § 247 Mohammad Noori N § 247 
Lennart Nilsson X  Gertrud Lindgren N  
Anne Skoogh X     
Mats Granath X     
Martin Ingels X  From § 247    
Centerpartiet (C) 

Leif Holmberg X  Mia Wallgren -  
Hans Peters X  Ingmar Sahlgren N   
Kristdemokraterna (KD) 
Jan-Eric Jansson X  Anders Tiger -  
Karin Teljstedt X  Anna-Lena S Helgesson N   
Arbetarpartiet – Socialdemokraterna (S) 
Gunnel Nyman Gräff  -  Tuija Meisaari-Polsa T  
Josef Tekle X  Ola Karlsson T  
Anders Selin X  Susanne Ekblom N   
Zakia Mirza X  Aqil Kahn -  
Mattias Qvarsell X  Frida Nordström -  
Ingela Birgersson X  VAKANT   
Kaj Nyman X     
Pyret Due Hedlund X     
Emil Claesson -     
Hedda Nyman X     
Hans-Åke Donnersvärd X      
Miljöpartiet de gröna (MP)    Malin Persson  
Sidney Holm X  Kerstin Nöre Söderbaum T  
Brita Ström X  Magnus Söderström -  
Max Jönsson -  Elisabeth Karlsson T  
Gudrun Hubendink -     
Per Chrisander X  From § 246    
Nackalistan (NL) 
Christina Ståldal X  Kerstin Barve T From §261 
Mansour Rahimi X Tom § 260 Johan Kjellman N  
Mikael Carlsson X     
Vänsterpartiet (V) 
Rolf Wasteson X  Hediye Güzel -  
Agneta Johansson X  Lars Örback -  
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Utses att justera Anne Skoogh och Ola Karlsson 
   
Justeringens 

plats och tid 

 Stadsledningskontoret den 17 december 2010 klockan 16.00 

   
Paragrafer  § § 244-282 
   
   
Underskrifter   
   

 Sekreterare  
  …………………………………………………………… 

  Helena Meier 
   

   

 Ordförande  

  …………………………………………………………… 

  Mats Gerdau 
   

   
 Justerande  
  …………………………………………  …………………………………………… 

  Anne Skoogh Ola Karlsson 
   
   
 
 
 
 

 

BEVIS om ANSLAGSDAG 

 
Kommunfullmäktiges protokoll är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom an-

slag. 

 

Sammanträdesdatum 13 december 2010 
Anslaget sätts upp 20 december 2010 
Anslaget tas ned 11 januari 2011 
Förvaringsplats för protokollet Stadsledningskontoret 
Underskrift  

………………………………………………… 
 Liselotte Lexén  
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§ 244  
 
Protokolljusterare 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt Anne Skoogh och Ola Karlsson att jämte 
ordföranden justera protokollet. Justeringen äger rum den 17 december 2010 klockan 
16.00 på stadsledningskontoret. 
 
 
- - - - -  
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§ 245 Dnr KFKS 2010/491-819 
 
Lokal till nattvandrarna i Henriksdal 
Interpellation den 11 oktober 2010 av Hediye Güzel (V) 

 
Beslut 

Interpellationen anses besvarad. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 117/a 
Interpellationssvar.......................................................................................... Bilaga 117/b 
 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunfullmäktige den 22 november 2010 § 239 

Ärendet bordlades. 
 
- - - - - 
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§ 246 Dnr KFKS 2010/542-022 
 
Rekrytering av ny stadsdirektör 
Interpellation den 22 november 2010 av Christina Ståldal (NL) 

 
Beslut 

Interpellationen anses besvarad. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 136/a 
Interpellationssvar.......................................................................................... Bilaga 136/b 
 
- - - - - 
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§ 247 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av kommunstyrelse och nämnder (inkl. presidier) 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige utser ledamöter och ersättare i kommunstyrelsen, nämnderna, in-
klusive presidier, enligt KF bilaga 145/d. 
 
Handlingar i ärendet 

Vallista nominerade ....................................................................................... Bilaga 145/a 
Vallista valda ................................................................................................. Bilaga 145/d 
 
Yrkanden 

Mikael Carlsson yrkade i första hand att Christina Ståldal skulle väljas till ordinarie le-
damot i kommunstyrelsen. I andra hand yrkade han att hon skulle väljas som ersättare i 
kommunstyrelsen. Erik Langby instämde i andrahandsyrkandet. 
 
Christina Ståldal yrkade i första hand att Rahim Jafari skulle väljas till ersättare i Ar-
bets- och företagsnämnden, Johan Kjellman till ersättare i Fritidsnämnden, Kerstin Bar-
ve till ordinarie ledamot i Kulturnämnden, Ann Lepp till ordinarie i Miljö- och stads-
byggnadsnämnden, Mikael Carlsson till ledamot i till ledamot i Social- och äldrenämn-
den, Staffan Waerndt till ersättare i Tekniska nämnden och Bosse Ståldal till ersättare i 
Valnämnden.. 
 
Erik Langby yrkade bifall till de nomineringar som framgick av bilaga 145/a med det 
undantag att samtliga nominerade skulle väljas för den mandatperiod som anges i re-
spektive nämnds reglemente. 
 
Kerstin Nöre Söderbaum yrkade att följande poster skulle vakantsättas:  

 En ledamot för Miljöpartiet i kommunstyrelsen 
 En ersättare för Miljöpartiet i Miljö- och stadsbyggnadsnämnden 
 En ledamot för Miljöpartiet i Tekniska nämnden 
 En ersättare för Miljöpartiet i Valnämnden 
 Hon yrkade att Sidney Holm skulle väljas som ersättare i Naturreservatsnämnden. 

 
Kaj Nyman yrkade att Anders Selin skulle väljas som ersättare i Valnämnden. Han yr-
kade också att Zakia Mirza skulle välja som andre vice ordförande i Arbets- och före-
tagsnämnden. 
 
 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde proposition på Erik Langbys yrkande mot Mikael Carlssons angå-
ende val av ledamöter till kommunstyrelsen och fann att Erik Langbys yrkande hade 
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bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 61 giltiga röster. 
Lägst antal röster avgavs för Christina Ståldal. Kommunfullmäktige hade således avsla-
git Mikael Carlssons yrkande om att Christina Ståldal skulle väljas till ledamot i kom-
munstyrelsen. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
Förteckning 1 ................................................................................................. Bilaga 145/e 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys och Mikael Carlssons yrkande om val av ersät-
tare i kommunstyrelsen. 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys yrkande om val av ledamöter i Arbets- och 
företagsnämnden. 
 
Ordföranden ställde proposition på Erik Langbys yrkande mot Christina Ståldals yrkan-
deangående val av ersättare i Arbets- och företagsnämnden och fann att Erik Langbys 
yrkande hade bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 58 
giltiga röster. Lägst antal röster avgavs för Rahim Jafari. Kommunfullmäktige hade så-
ledes avslagit Christina Ståldals yrkande om att Rahim Jafari skulle väljas som ersättare 
i Arbets- och företagsnämnden. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
Förteckning 2 ................................................................................................. Bilaga 145/e 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys och Christina Ståldals yrkande om ledamöter 
och ersättare i Fritidsnämnden. 
 
Ordföranden ställde proposition på Erik Langbys yrkande mot Christina Ståldals yrkan-
deangående val av ledamöter i Kulturnämnden och fann att Erik Langbys yrkande hade 
bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 61 giltiga röster. 
Lägst antal röster avgavs för Kerstin Barve. Kommunfullmäktige hade således avslagit 
Christina Ståldals yrkande om att Kerstin Barve skulle väljas som ledamot Kulturnämn-
den. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
Förteckning 3 ................................................................................................. Bilaga 145/e 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys yrkande om ersättare i Kulturnämnden. 
 
Ordföranden ställde proposition på Erik Langbys yrkande mot Christina Ståldals yrkan-
deangående val av ledamöter i Miljö- och stadsbyggnadsnämnden och fann att Erik 
Langbys yrkande hade bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen av-
gavs 61 giltiga röster. Lägst antal röster avgavs för Ann Lepp. Kommunfullmäktige 
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hade således avslagit Christina Ståldals yrkande om att Ann Lepp skulle väljas som le-
damot Miljö- och stadsbyggnadsnämnden. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Förteckning 4 ................................................................................................. Bilaga 145/e 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys och Kerstin Nöre Söderbaums yrkanden om 
ledamöter och ersättare i Naturreservatsnämnden. 
 
Ordföranden ställde proposition på Erik Langbys yrkande mot Christina Ståldals yrkan-
deangående val av ledamöter i Social- och äldrenämnden och fann att Erik Langbys yr-
kande hade bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 61 gil-
tiga röster. Lägst antal röster avgavs för Mikael Carlsson. Kommunfullmäktige hade 
således avslagit Christina Ståldals yrkande om att Mikael Carlsson skulle väljas som 
ledamot Miljö- och stadsbyggnadsnämnden. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Förteckning 5 ................................................................................................. Bilaga 145/e 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys yrkande om ersättare i Social- och äldrenämn-
den. 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys om ledamöter i Tekniska nämnden och hans 
och Christina Ståldals förstahandsyrkande om ersättare i Tekniska nämnden. 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys yrkande om ledamöter och ersättare i Utbild-
ningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys yrkande om ledamöter och ersättare i Över-
förmyndarnämnden. 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys yrkande om ledamöter i valnämnden och hans, 
Christina Ståldals och Kaj Nymans yrkanden om ersättare i valnämnden. 
 
Kommunfullmäktige biföll Erik Langbys och Kaj Nymans yrkanden om val av presidi-
um i vardera nämnden och kommunstyrelsen. 
 
Kommunfullmäktige avslog i samtliga fall Kerstin Nöre Söderbaums yrkande om va-
kantsättning. 
 
Reservationer 

Christina Ståldal anmälde att Nackalistans fullmäktigegrupp reserverade sig mot de 
beslut som innebar avslag på hennes och Mikael Carlssons yrkanden. 
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Kerstin Nöre Söderbaum anmälde att Miljöpartiets fullmäktigegrupp reserverade sig 
mot att samtliga val gjordes för den mandatperiod som anges för respektive nämnd och 
kommunstyrelsen. Hon ingav följande. 
 
”Mot bakgrund av att valförhandlingarna dragit ut på tiden så har vi i miljöpartiet inte 
hunnit säkra den demokratiska processen vid val av ledamöter. Vid förfrågan till kom-
munjuristen har vi fått besked om att det går att välja en del ledamöter på en månad till 
den 31 januari, enligt en lista vi inkommit med innan KF och att vi då kan presentera en 
ny lista på våra ledamöter i nämnder, styrelser, råd, deltidsengagerade mm. Detta för att 
kunna säkerställa den demokratiska processen i vårt parti.” 
 
- - - - - 
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§ 248 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av kommunalråd och oppositionsråd för perioden 

2011-2014 
 
Beslut 

Till rubricerade uppdrag väljs 
 
Erik Langby                        M 100 % 
Eva Öhbom Ekdahl     M 100 % 
Cathrin Bergenstråhle M    50% 
Stefan Saläng FP 100 % 
Hans Peters C    50% 
Jan-Eric Jansson KD   50 % 
Hans-Åke Donnersvärd S 100 % 
 
Handlingar i ärendet 

Vallista nominerade ....................................................................................... Bilaga 145/c 
Vallista valda ................................................................................................. Bilaga 145/f 
 
- - - - - 
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§249 Dnr KFKS 2010/268-041 
 
Komplettering av beslut om arvoden till vissa deltidsen-

gagerade 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige antar föreslagen komplettering av Förtroendemannaarvoden 2011. 
 
Ärendet 

Detta beslut kompletterar de arvodesbestämmelser som fullmäktige fattade beslut om i 
Mål & Budget 2011 den 22 november 2010, § 229.. 
 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 279 .......................................... Bilaga 141/a 
Bilaga 2 Förtroendemannaarvoden 2011 ....................................................... Bilaga 141/b 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 279 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige anta kompletteringen av Förtroende-
mannaarvoden 2011. 
 

Beslutsgång 

Kommunfullmäktige beslutade i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
- - - - - 
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§ 250 Dnr KFKS 2010/530-113 

 

Val av deltidsengagerade förtroendevalda för perioden 

2011-2015 
 
Beslut 

Till rubricerade uppdrag väljs 
 
Namn Parti Andel av 

hel del  

Tidsbegränsning 

Anna-Karin Boréus FP 45 %  
Bjarne Hansson     FP 18 %  
Björn Carheden FP 12 %  
Monica Brohede Tellström FP 25 %  
Mia Wallgren C 35 %  
Soledad Aguilar-Oddershede  C 25%  
Leif Holmberg C 20 %  
Ingmar Sahlgren C 10%  
Gregor Bergquist                    C 10%  
Anders Tiger KD 100%  
Mattias Qvarsell S 100 %  
Sidney Holm MP 100 % 2011-01-01 – 2011-01-31 
Hediye Güzel V 40 %  
Christina Ståldal 
Mikael Carlsson 
Ann Lepp 

NL 
NL 
NL 

20 % 
20 % 
20 % 
 

 

 
Handlingar i ärendet 

Vallista nominerade ....................................................................................... Bilaga 145/c 
Vallista valda ................................................................................................. Bilaga 145/f 
 
- - - - - 
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§ 251 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av gruppledare för (KD) och (NL) för tiden 1 januari 

2011-31 oktober 2014 
 
Beslut 

För Kristdemokraternas fullmäktigegrupp väljs Anders Tiger som gruppledare. 
För Nackalistans fullmäktigegrupp väljs Mikael Carlsson (50 %) och Christina Ståldal 
(50 %) som gruppledare. 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunfullmäktige den 22 november 2010 § 219 

Ärendet bordlades 
 

- - - - - 
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§ 252 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av 53 nämndemän för tjänstgöring i Nacka tingsrätt 

för perioden 2011-2014 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige utser nämndemän enligt bilaga 145/c. Val av två nämndemän för 
Centerpartiet och två nämndemän för Nackalistans bordläggs. 
 
Handlingar i ärendet 

Vallista ........................................................................................................... Bilaga 145/b 
Vallista valda ................................................................................................. Bilaga 145/g 
 
- - - - - 
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§ 253 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av gode män enligt fastighetsbildningslagen för peri-

oden 2011-2014 
 
Beslut 

Till rubricerade uppdrag väljs 
 
Susanne Markow M 
Henrik Isoz M 
Val av fyra ytterligare gode män bordläggs. 
 
 
Handlingar i ärendet 

Vallista ........................................................................................................... Bilaga 145/b 
 
- - - - - 
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§ 254 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av 7 revisorer för Nacka kommuns räkenskaper och 

förvaltning för perioden 2011-2014 
 
Beslut 

Till rubricerade uppdrag väljs  
 
Birger Berggren M 
Anders Lundqvist M 
Birgitta Westman FP 
Kerstin Malmström C 
Christer Wahlgren KD 
Yvonne Wessman S 
Henrik Sundström MP 
 
Handlingar i ärendet 

Vallista ........................................................................................................... Bilaga 145/b 
 
- - - - - 
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§ 255 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av 7 ombud och 7 ersättare till Kommunförbundets 

Stockhoms Län, KSL, förbundsmöte under perioden 2011-

2014 
 
Beslut 

Till rubricerade uppdrag väljs 
Ombud 
Erik Langby M 
Eva Öhbom Ekdahl M 
Cathrin Bergenstråhle M 
Linda Norberg M 
Stefan Saläng FP 
Hans-Åke Donnersvärd S 
Maria Fridstjerna S 
 
Ersättare 
Tobias Nässén M 
Lars Berglund M 
Leif Holmberg C 
Monica Brohede Tellström FP 
Jan-Eric Jansson KD 
Carl-Magnus Grenninger S 
Sidney Holm MP 
 
Handlingar i ärendet 

Vallista ....................................................................................................... Bilaga 145/b 
 
- - - - - 
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§ 256 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av 6 ombud och 6 ersättare till Kommunförbundet 

Stockholms län, KSL:s förbundsfullmäktige för perioden 

2011-2014 
 
Beslut 

Ärendet utgår. 
 
- - - - - 
 
 



Nacka kommun Sammanträdesprotokoll 20 (57) 

 Kommunfullmäktige  

 13 december 2010 
 

 
Justerandes signatur 
|             |             |             | 
|             |             |             | 
|             |             |             | 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 257 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av 1 ledamot och 1 ersättare till samordningsförbun-

det Välfärd i Nacka 
 
Beslut 

Till rubricerade uppdrag väljs 
 
Ledamot 
Jan-Eric Jansson KD 
 
 
Ersättare 
Zakia Mirza    S 
 
 
Handlingar i ärendet 

Vallista ........................................................................................................... Bilaga 145/b 
 
 
- - - - - 
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§ 258 Dnr KFKS 2010/530-113 
 
Val av 2 ledamöter och 2 ersättare till förbundsdirektio-

nen för Södertörns brandförsvarsförbund 
 
Beslut 

Till rubricerade uppdrag väljs 
 
Ledamöter 
Ingegerd Thorngren M 
Pyret Due Hedlund   S 
  
Ersättare 
Hans Peters C 
 
Val av en ersättare (FP) bordläggs. 
 
Handlingar i ärendet 

Vallista ........................................................................................................... Bilaga 145/b 
 
 
- - - - - 
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§ 259 Dnr KFKS  
 
Begäran om entledigande som ersättare i Käppalaförbun-

dets förbundsfullmäktige från Gunnel Nyman Gräff (S) 

samt val av ny ersättare 
 
Kommunfullmäktige beviljas Gunnel Nyman Gräffs begäran om entledigande. Som ny 
ersättare väljs Per Chrisander (MP). 
- - - - - 
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§ 260 Dnr KFKS 2009/55 214 
 
Genomförandeavtal avseende ny påfartsramp till Värmdö-

leden i Björknäs i Boo 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner avtalet mellan Trafikverket och Nacka kommun röran-
de byggnation av en ny påfartsramp mot Stockholm vid trafikplats Björknäs. 
 
Ärendet 

Mellan Trafikverket Region Stockholm och Nacka kommun har träffats avtal rörande 
byggnation av en ny påfartsramp mot Stockholm vid trafikplats Björknäs. Avtalet om-
fattar även lokalvägnätet i såväl arbetsplanen som bygghandlingen, som avser åtgärder 
på kommunala anläggningar i anslutning till rampen. Efter färdigställandet ska Trafik-
verket vara väghållare för påfartsrampen. 
 
Avtalet behandlar ansvarsfördelningen mellan parterna för upphandling och kontroll av 
entreprenad, kostnader, markförvärv och fastighetsbildning. Tidsplanen innebär att ent-
reprenadarbetena kan påbörjas under andra kvartalet 2011. 
 
Handlingar i ärendet  

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 254 .......................................... Bilaga 137/a 
Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 28 oktober 2010 ....................... Bilaga 137/b 
Förslag till genomförandeavtal ...................................................................... Bilaga 137/c 
 
Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 254 

Kommunstyrelsen beslutade att kommunen ska ingå föreslaget genomförandeavtal med 
Trafikverket samt hemställer att kommunfullmäktige godkänner avtalet. 
 
Yrkanden 

Erik Langby yrkade, med instämmande av Stefan Saläng, Hans Peters och Jan-Eric 
Jansson, bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Kerstin Nöre Söderbaum yrkade att ärendet skulle återremitteras för att utreda det med-
borgarförslag som lämnats av Bo Hollsten. Erik Langby yrkade avslag på återremissyr-
kandet 
 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde proposition på Erik Langbys yrkande om avslag på Kerstin Nöre 
Söderbaums yrkande om återremiss mot Kerstin Nöre Söderbaums yrkande om återre-
miss och fann att Erik Langbys yrkande hade bifallits. Votering begärdes och verkställ-
des. Vid voteringen avgavs 58 röster för Erik Langbys yrkande och 2 röster för Kerstin 
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Nöre Söderbaums yrkande. Kommunfullmäktige hades således bifallit Erik Langbys 
yrkande. En ledamot avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 137/d 
 
I enlighet med Erik Langbys yrkande biföll kommunfullmäktige kommunstyrelsens för-
slag. 
 
Reservation 

Kerstin Nöre Söderbaum reserverade sig mot beslutet och ingav följande. 
 
”Jag förordar att det medborgarförslag som lämnats av Bo Hollsten utreds och beaktas 
före beslut i ärendet. Förslaget är utmärkt, kan snabbt genomföras och därmed minska 
nuvarande trafikproblem.  Jag har inte fått se någon tidigare utredning, som sägs visa att 
förslaget inte går att genomföra. En återremiss på 6 veckor är ett litet problem i jämfö-
relse med de problem som den styrande majoriteten i Nacka orsakat,  till viss del med 
bidrag från de  styrande i Värmdö, genom att under lång följd av år släppa fram exploa-
teringar med nybebyggelse. Varje ny bostad medför 1-2 bilar.  
 
Klimatproblemen orsakade av bland annat koldioxidutsläpp från bilar måste hanteras nu 
och biltrafiken måste minskas också i Nacka kommun.  Satsningar måste göras framför 
allt på  spårburen kollektivtrafik. Nacka har under en lång följd av år byggt för biltrafik-
ökning utan hänsyn till sedan länge kända miljöproblem . Detta beskrivs i tjänsteskrivel-
sen 20090807 med bland annat följande, ”som en följd av Nackas omfattande bostads-
byggande bedöms trafiken på Värmdöleden öka med omkring 30% inom 10-15 år.  At-
traktiva köpcentra i Nacka, Forum Nacka och Sickla köpkvarter skapar ny biltrafik ...    
Södra Länken är en mycket bra transportlänk för fordonstrafik, men den stängs ofta av 
då den behövs som mest, under högtrafik.”  
Av detta drar man sedan slutsatsen att det behövs fler bilvägar/biltrafiksatsningar, Förbi-
fart Stockholm, Östlig förbindelse, Ryssbergsbro och ny Skurubro till exempel, vilka 
satsningar vi miljöpartister vill ha till spårtrafik, annan kollektivtrafik, gång- och cykel-
baner. Även miljöbilar tar plats och sprider giftiga partiklar. Vi vill att Nacka kommun 
prioriterar satsningar på spårtrafik i första hand. ” 

 
Protokollsanteckningar 

Stefan Saläng lät anteckna följande för Folkpartiets fullmäktigegrupp. 
 
”Från Folkpartiets sida utgår vi från att påfartsrampen utförs på ett sådant sätt att den 

fungerar även i förhållande till den nya Skurubron.” 
- - - - - 
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§ 261 Dnr KFKS 2010/507-519 

Ny avfallstaxa 2011 

Beslut 

Kommunfullmäktige antar Tekniska nämndens förslag till ny avfallstaxa att gälla från 
och med den 1januari 2011. 

Ärendet 

Den nya taxan börjar gälla den 1 januari 2011. Sammanfattningsvis görs följande större 
ändringar: 

 En fast årlig grundavgift införs per lägenhet på samma sätt som för enbostads-
hus.  

 Kärlabonnemang för utsortering av matavfall i separat kärl för verksamheter in-
förs.  

 Avgiften för vissa säckabonnemang höjs för att styra bort från tung säckhämt-
ning.  

 Avfallsavgiften för stationär och mobil sopsug konstrueras om så att den baseras 
på hushållsavfallets vikt samt antal dockningspunkter för mobil sopsug. De 
sammanlagda avgifterna för sopsugsystem sänks överlag jämfört med gällande 
avgifter för att i högre grad uppmuntra till fler etableringar. 

 Avfallsavgiften för bottentömmande behållare (Molok m.fl.) sänks för att i högre 
grad uppmuntra till fler etableringar.  

 Avfallsavgiften för gemensamma uppsamlingskärl (660 och 370 l kärl) sänks för 
att i högre grad uppmuntra till fler etableringar.  

 Vissa säck- och kärlabonnemang upphör då det inte finns någon efterfrågan 
längre 

 Årsavgifterna för grovavfallsabonnemang konstrueras om så att ett abonnemang 
är kopplat till 1 st kärl och antal hämtningar/år. 

 Årsavgiften för elavfallsabonnemang konstrueras om så att ett abonnemang är 
kopplat till 1 st elbur och antal hämtningar/år. I abonnemanget ingår även hämt-
ning av ljuskällor och batterier i grovsoprummen. 

 Budningsavgifter införs för hämtning av kyl- och frysskåp.  
 Avfallsavgiften för budad hämtning av latrinkärl höjs för att motivera till eget 

omhändertagande via latrinkompostering. 
 Avgifter för insamling av slam från slamavskiljare, slutna tankar och minire-

ningsverk är tillsvidare oförändrade.  
 
Handlingar i ärendet  

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 265 .......................................... Bilaga 138/a 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 4 november 2010 ..................... Bilaga 138/b 
Tekniska nämnden den 5 oktober 2010 § 124 .............................................  . Bilaga 138/c 
Förslag till ny avfallstaxa för 2011 ..............................................................  . Bilaga 138/d 
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Ärendets tidigare behandling 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 265 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige anta Tekniska nämndens förslag till ny 
avfallstaxa att gälla från och med den 1januari 2011. 
 
Tekniska nämnden den 5 oktober 2010 § 124 

Tekniska nämnden beslutade föreslå kommunfullmäktige att anta ny avfallstaxa för år 
2011. Förslag till ny avfallstaxa finns i tjänsteskrivelsens bilaga 1. 
 
Yrkanden 

Ingegerd Thorngren yrkade, med instämmande av Jan-Eric Jansson bifall till kommun-
styrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige biföll Ingegerd Thorngrens yrkande. 
 
Reservationer 

Kerstin Nöre Söderbaum reserverade sig mot beslutet och ingav följande. 
 
”Jag konstaterar att föreslagna avgiftshöjningar motverkar syftet att ta hand om avfall, 
både farligt avfall och till exempel brännbart avfall. Brännbart avfall är till stor del en 
användbar resurs. Trädgårdsavfall kan bli jord eller användas för uppvärmning.  Hur kan 
man föreslå nästan en fördubbling av hantering av trädgårdsavfall samtidigt som Sverige 
vill importera sopor från Europa?  Jag förordar att också Nacka kommun som ekokom-
mun tänker globalt och agerar lokalt.  
 
Nacka kommuns sophantering fungerar inte alltid bra och det finnas god anledning se 
över avtal mm. Jag tycker liksom socialdemokraterna att kommunen måste satsa mer på 
information till medborgarna, uppmuntra till att sortera och framför allt göra det lätt att 
bli/vara miljömedveten.  Det är bra att det blir fler återvinningsstationer .  Satsa mer på 
hämtning av grovavfall också, speciellt för dem som inte har bil och därmed inte belas-
tar miljön med partikelspridning mm. Utöka verksamheten med omhändertagande av 
användbara föremål, möbler mm så att dessa kan användas igen, repareras mm. Det ska-
par arbetstillfällen.  
 

Jag reserverar mig också mot ordförandes hantering av ärendet, att jag inte fick återre-
mittera ärendet i enlighet med den återremiss som jag hade lämnat i kommunstyrelsen 
”att ärendet återremitteras för att ompröva föreslagna avgiftshöjningar, vilka motverkar 
syftet att ta hand om både farligt avfall och till exempel brännbart avfall” utan att jag 
skulle leverera en ny formulering .  Ordförande stressade på och sade snabbt att jag inte 
fick någon återremiss. Därigenom förhindrades möjligheten till en minoritetsåterre-
miss.” 
 
Protokollsanteckningar 

Pyret Due Hedlund lät för Socialdemokraternas fullmäktigegrupp anteckna följande.  
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”Hållbarhetsbokslutet för 2009 visade att insamlingen av farligt avfall mängdmässigt 

stod still mellan 2007 och 2008 för att till och med minska för 2009. Detta trots att 
kommunen började också med mobil hämtning 2007. Att insamlingen minskar är speci-
ellt allvarligt, då det gäller farligt avfall. I hållbarhetsbokslutet nämns också att Nacka 
kommun i Naturskyddsföreningens klimatindex för Sveriges kommuner halkat ner från 
24 plats 2007 till 51 plats 2009.  
 
I promemorian om nya avfallstaxan säger man att den fasta årliga grundavgiften till 
återvinningscentralerna ska användas till bland annat insamlig av farligt avfall i miljö-
stationer och till kampanjer. Det tycker vi är bra. Längre ner i texten skriver man: ’En 

annan tydlig fördel med separat grundavgift är att det blir tydligt för hushållen vad de 
bidrar med i sina fasta avfallsavgifter till de fasta avfallskostnaderna. Det kan i sin tur 

stimulera till ökad användning av ÅVC och miljöstationer.’ Kommer hushållen verkli-
gen att stimuleras?  De har ju inte gjort det hittills.  
 
Vi tror att man – förutom att öka informationen - både måste öka den mobila insamling-
en och stimulera insamlingen vid miljöstationerna på annat sätt. Kanske med en avgifts-
konstruktion som liknar den som finns vid återlämning av burkar och petflaskor i affä-
rerna.” 
 
- - - - - 
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§ 262 Dnr KFKS 2010/507-519 
 
Ändring av felparkeringsavgift  
 
Beslut 

Kommunfullmäktige fastställer ny felparkeringsavgift till 700 kronor för överträdelse av 
förbud att stanna och parkera fordon. Med förbud att stanna och parkera fordon avses 
vad som anges i trafikförordningen (1998:1276) samt även beslutade som lokal trafikfö-
reskrift. 
 
Kommunfullmäktige fastställer ny felparkeringsavgift till 300 kronor för överträdelse av 
förbud att parkera fordon samt överträdelse av tidsbegränsad parkering. Med förbud att 
parkera fordon eller tidsbegränsad parkering avses vad som anges i trafikförordningen 
(1998:1276) samt även beslutade som lokal trafikföreskrift. 

Ärendet 

Nacka kommun har under en längre tid haft problem med ett stort antal felparkerade 
fordon. Detta har lett till problem vid snöröjning och halkbekämpning. För att minska 
problemet höjs felparkeringsavgiften. Den nya felparkeringsavgiften kommer att vara 
700 kronor för överträdelse av förbud att stanna och parkera fordon och 300 kronor för 
överträdelse av bestämmelser om förbud att parkera fordon eller för tidsbegränsad par-
kering. 
 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 266 .......................................... Bilaga 139/a 
Tekniska nämnden den 21 september 2010 § 112 ......................................... Bilaga 139/b 
Trafikenhetens tjänsteskrivelse den 2 november 2010 .................................. Bilaga 139/c 
Tekniska nämnden, ordförandebeslut den 9 december 2010 ......................... Bilaga 139/d 
Kommunstyrelsen den 13 december 2010 § 277 ........................................... Bilaga 139/e 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunstyrelsen den 13 december 2010 § 277 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fastställer ny felparkeringsavgift till 
700 kronor för överträdelse av förbud att stanna och parkera fordon. Med förbud att 
stanna och parkera fordon avses vad som anges i trafikförordningen (1998:1276) samt 
även beslutade som lokal trafikföreskrift. 
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fastställer ny felparkeringsavgift till 
300 kronor för överträdelse av förbud att parkera fordon samt överträdelse av tidsbe-
gränsad parkering. Med förbud att parkera fordon eller tidsbegränsad parkering avses 
vad som anges i trafikförordningen (1998:1276) samt även beslutade som lokal trafikfö-
reskrift. 
Tekniska nämnden, ordförandebeslut den 9 december 2010 

1. Tekniska nämndens beslut den 21 september 2010 § 112, om felparkeringsavgift 
upphör att gälla. 
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2. Tidigare beslut av Nacka kommun angående avgift för fordonsägare vid flyttning 
av fordon enligt beslut med stöd av Lag om flyttning av fordon i vissa fall 
(1982:129), upphävs att gälla. 

3. Tekniska nämnden föreslog att kommunfullmäktige fastställer ny felparkerings-
avgift till 700 kronor för överträdelse av förbud att stanna och parkera fordon. 
Med förbud att stanna och parkera fordon avses vad som anges i trafikförord-
ningen (1998:1276) samt även beslutade som lokal trafikföreskrift. 

4. Tekniska nämnden föreslog att kommunfullmäktige fastställer ny felparkerings-
avgift till 300 kronor för överträdelse av förbud att parkera fordon samt överträ-
delse av tidsbegränsad parkering. Med förbud att parkera fordon eller tidsbe-
gränsad parkering avses vad som anges i trafikförordningen (1998:1276) samt 
även beslutade som lokal trafikföreskrift. 
 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 266 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige fatta följande beslut. 
Kommunfullmäktige fastställer ny felparkeringsavgift till 700 kronor för överträdelse av 
generella parkeringsbestämmelser enligt Trafikförordningen.  
Kommunfullmäktige fastställer ny felparkeringsavgift till 300 kronor för överträdelse av 
lokalt beslutade bestämmelser om parkering.  
Kommunfullmäktige fastställer ny avgift till 1800 kronor för avhämtning av flyttat for-
don till särskild uppställningsplats. 
 
Yrkanden 

Ingegerd Thorngren yrkade bifall till kommunstyrelsens förslag den 13 december 2010. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige biföll Ingegerd Thorngrens yrkande. 
 
- - - - - 
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§ 263 Dnr KFKS 2010/466-406 
 
Ny timtaxa för livsmedelskontroll och handläggning 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige antar taxa för livsmedelskontroll och handläggning om 950 kronor 
per timme och i enlighet med bilaga 1 till miljöenhetens tjänsteskrivelse. Taxan börjar 
gälla från den 1 januari 2011.  
 
Ärendet 

Den offentliga kontrollen av livsmedel ska vara avgiftsfinansierad och huvudprincipen 
är att livsmedelskontrollen ska uppnå full kostnadstäckning. Kontrollavgiftens storlek 
baseras på den kontrolltid som tilldelas anläggningen. Kontrolltiden för varje anläggning 
bestäms genom en riskbedömning samt med hänsyn till erfarenheter från kontroller av 
verksamheten. Kontrolltid kan, om myndigheten bedömer motiverat utifrån risk, halve-
ras alternativt fördubblas. Detta ska dock vara grundat på riskbedömning, det vill säga 
bygga på myndigheternas erfarenhet av det aktuella livsmedelsföretagets uppfyllande av 
lagstiftnings krav. Dagens kontroll av livsmedelsföretagen i Nacka visar att livsmedels-
företagen inte uppfyller alla krav i livsmedelslagstiftningen. Behovet av kontrolltid hos 
livsmedelsföretagen är med andra ord högre än vad som skett hittills. 
 
Med en ökad närvaro hos livsmedelsföretagen bedöms de med större sannolikhet följa 
gällande livsmedelslagstiftning. Myndigheten kan därefter genom erfarenhetsklassifice-
ring minska kontrolltiden tillika avgiften för de företag som över tid följer livsme-
delslagstiftningens krav.  
 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 265 .......................................... Bilaga 144/a 
Miljöenhetens tjänsteskrivelse den 8 december 2010 ................................... Bilaga 144/b 
Förslag till taxa .............................................................................................. Bilaga 144/c 
Miljöenhetens tjänsteskrivelse rev 8 december 2010 .................................... Bilaga 144/d 
Kommunstyrelsen den 13 december 2010 § 276 ........................................... Bilaga 144/e 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunstyrelsen den 13 december 2010 § 276 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige att anta taxa för livsmedelskontroll och 
handläggning om 950 kronor per timme och i enlighet med bilaga 1. Taxan börjar gälla 
från den 1 januari 2011. 
 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 7 december 2010 § 347 

1. Miljö- och stadsbyggnadsnämnden föreslog kommunfullmäktige att anta taxa för 
livsmedelskontroll och handläggning om 950 kronor per timme och i enlighet med bila-
ga 1. Taxan börjar gälla från den 1 januari 2011.  
2. Miljö- och stadsbyggnadsnämnden uttalade följande: 
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Vi önskar uppföljning av erfarenhetsklassningen och utformande av nyckeltal för detta. 
Vi vill att företagen ska få sådan vägledning och kunskap så att allt fler hamnar i lägre 
riskklass vilket innebär lägre risk för brukare och lägre kostnad för företagen. 
 
Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 264 

Kommunstyrelsen återremitterade ärendet till Miljö- och stadsbyggnadsnämnden för att 
undersöka möjligheterna att undvika generella avgiftshöjningar för berörda företag och 
verksamheter. 
 

Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 214 

Ärendet bordlades för att återupptas på kommunstyrelsens sammanträde den 29 novem-
ber 2010. 
 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 22 september 2010 § 246 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden föreslog kommunfullmäktige att anta taxa för livs-
medelskontroll och handläggning om 950 kronor per timme och i enlighet med tjänste-
skrivelsens bilaga 1. Taxan börjar gälla från den 1 januari 2011. 
 
Yrkanden 

Cathrin Bergenstråhle yrkade bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige beslutade i enlighet med Cathrin Bergenstråhles yrkande. 
 
- - - - - 
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§ 264 Dnr KFKS 2009/126-050 
 
Exploateringsavtal för del av Tollare, fastigheten 1:16 

med flera, Tollare strand – delplan 2 
 
Beslut 

Med stöd av reglerna i 5 kap 36 § kommunallagen återremitteras ärendet enligt följande. 
1. 

a) Försöka komma överens med byggherren om en andel hyresrätter i området 
b) Klara ut hur ansvaret ska fördelas när det gäller bottensedimenten i vattnet utanför 

pappersbruket 
c) Se över utbredningen västerut än en gång. 
 
2. 

Kompletterande redovisning av  
a) antalet hyresrätter inom Tollare Strand och övriga detaljplaner inom Tollare-

området 
b) riskerna vid senare övertagande av skötselansvaret för övertäckningen av fiberban-

kerna inom vattenområdet 
c) områdets bredbandsförsörjning 

 
3. 

a) Ställa krav på högsta möjliga energieffektivitet för nya byggnader i enlighet med 
kommunens strategi och se över om man inte kan ställa krav på ett högsta parker-
ingstal.  

b) Reglera i avtalet att minst 30 % av bostäderna ska utgöras av hyresrätter 
Ärendet 

Nacka kommun och NCC Construction Sverige AB tecknade 2007 ett ram- och detalj-
planeavtal avseende Tollareområdet. Detaljplaneringen har uppdelats i flera detaljpla-
ner, där den tredje planen, Tollare 2, nu är aktuell för antagande. Föreliggande förslag 
till exploateringsavtal är ett trepartsavtal där NCC Construction Sverige AB är exploatör 
och svarar för exploateringen och samtliga åtaganden som har med allmänna anlägg-
ningar att göra och där NCC AB är part i egenskap av ägare till den mark som överlåts 
till kommunen.  
 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 206 ............................................ Bilaga 118/a 
Exploateringsenheten 30 september 2010, rev 12 oktober 2010 ................. Bilaga 118/b  
Exploateringsavtal ....................................................................................... Bilaga 118/c 
Bilagor ......................................................................................................... Bilaga 118/d 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunfullmäktige den 22 november 2010 § 224 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet. 
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Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 206 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige att godkänna exploateringsavtal för del 
av Tollare, fastigheten 1:16 m fl, Tollare strand – delplan 2 med NCC Construction Sve-
rige AB och NCC AB samt uppdra till exploateringschefen att underteckna därmed er-
forderliga handlingar. 
 
Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige att godkänna ansökan och överens-
kommelse om fastighetsreglering för del av fastigheten Tollare 1:16 m fl, samt uppdra 
till exploateringschefen att underteckna därmed erforderliga handlingar. 
 
Kommunstyrelsen godkände den säkerhet om 137 000.000 kronor (etthundratrettiosju 
miljoner kronor) i form av moderbolagsborgen i NCC AB som exploatören lämnar för 
NCC Constuctions åtagande i exploateringsavtalet. 
 
Yrkanden 

Cathrin Bergenstråhle yrkade, med instämmande av Jan-Eric Jansson och Erik Langby, 
bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Kaj Nyman yrkade, med instämmande av Per Chrisander, att ärendet skulle återremitte-
ras för  
d) försöka komma överens med byggherren om en andel hyresrätter i området 
e) klara ut hur ansvaret ska fördelas när det gäller bottensedimenten i vattnet utanför 

pappersbruket 
f) se över utbredningen västerut än en gång. 
 
Stefan Saläng yrkade, med instämmande av Martin Ingels, Christina Ståldal, Per Chri-
sander att ärendet skulle återremitteras för kompletterande redovisning av  
a) antalet hyresrätter inom Tollare Strand och övriga detaljplaner inom Tollare-

området 
b) riskerna vid senare övertagande av skötselansvaret för övertäckningen av fiberban-

kerna inom vattenområdet 
c) områdets bredbandsförsörjning 
Sidney Holm instämde i den del som avsåg redovisning av antalet hyresrätter. 

 
Sidney Holm yrkade i första hand, med instämmande av Per Chrisander, Kerstin Nöre 
Söderbaum, Rolf Wasteson och Christina Ståldal, att ärendet skulle återremitteras dels 
1) för att ställa krav på högsta möjliga energieffektivitet för nya byggnader i enlighet 
med kommunens strategi och se över om man inte kan ställa krav på ett högsta parker-
ingstal, dels 2) reglera i avtalet att minst 30 % av bostäderna ska utgöras av hyresrätter. I 
andra hand yrkade han avslag på kommunstyrelsens förslag. 
 
Rolf Wasteson yrkade, med instämmande av Per Chrisander, att ärendet skulle återre-
mitteras för att ansvarsfrågan för fibersedimenten ska framgå av exploateringsavtalet, 
kommunen ska inte utan ersättning stå för kostnader vid problem med övertäckningen. 
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Per Chrisander yrkade att ärendet skulle återremitteras för att utreda vilka möjligheterna 
är att exploateringsavtalet också innebär att nuvarande markägare avsätter till exempel 
200 miljoner kronor till en avkastningsfond som kan disponeras av framtida markägare 
när/om det visar sig att sedimentmassorna måste saneras. 
 
Cathrin Bergenstråhle yrkade, med instämmande av Erik Langby, avslag på alla yrkan-
den om återremiss. 
 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Kaj 
Nymans yrkande om återremiss mot Kaj Nymans yrkande om återremiss och fann att 
Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid 
voteringen avgavs 33 röster för Cathrin Bergenstråhles yrkande och 28 röster för Kaj 
Nymans yrkande. Kommunfullmäktige hades således, i enlighet med bestämmelserna i 5 
kap 36 § kommunallagen bifallit Kaj Nymans yrkande.  
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 118/e 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Stefan 
Salängs yrkande om återremiss mot Stefan Salängs yrkande om återremiss och fann att 
Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid 
voteringen avgavs 33 röster för Cathrin Bergenstråhles yrkande och 28 röster för Stefan 
Salängs yrkande. Kommunfullmäktige hades således, i enlighet med bestämmelserna i 5 
kap 36 § kommunallagen bifallit Stefan Salängs yrkande.  
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 118/f 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Sidney 
Holms yrkande om återremiss om energieffektivitet och parkeringstal mot Sidney 
Holms yrkande om återremiss och fann att Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifal-
lits. Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 33 röster för Cathrin 
Bergenstråhles yrkande och 22 röster för Sidney Holms yrkande. Kommunfullmäktige 
hades således, i enlighet med bestämmelserna i 5 kap 36 § kommunallagen bifallit Sid-
ney Holms yrkande. Sex ledamöter avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 118/g 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Sidney 
Holms yrkande om återremiss om ett högsta parkeringstal mot Sidney Holms yrkande 
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om återremiss om hyresrätter och fann att Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifallits. 
Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 33 röster för Cathrin Ber-
genstråhles yrkande och 23 röster för Sidney Holms yrkande. Kommunfullmäktige ha-
des således, i enlighet med bestämmelserna i 5 kap 36 § kommunallagen bifallit Sidney 
Holms yrkande. Fem ledamöter avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 118/h 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Rolf 
Wastesons yrkande om återremiss mot Rolf Wastesons yrkande om återremiss och fann 
att Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifallits. Votering begärdes och verkställdes. 
Vid voteringen avgavs 35 röster för Cathrin Bergenstråhles yrkande och 17 röster för 
Rolf Wastesons yrkande. Kommunfullmäktige hades således, bifallit Cathrin Bergen-
stråhles yrkande. Nio ledamöter avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 118/i 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Per 
Chrisanders yrkande om återremiss mot Per Chrisanders yrkande om återremiss och 
fann att Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifallits. Votering begärdes och verkställ-
des. Vid voteringen avgavs 40 röster för Cathrin Bergenstråhles yrkande och 8 röster för 
Rolf Wastesons yrkande. Kommunfullmäktige hades således, bifallit Cathrin Bergen-
stråhles yrkande. 13 ledamöter avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 118/j. 
 
Protokollsanteckningar 

Stefan Saläng lät för Folkpartiets fullmäktigegrupp anteckna följande. 
 
”Redan i samband med att ram- och detaljplaneavtalet ingicks med NCC år 2007 fram-
förde Folkpartiet uppfattningen att antalet hyresrätter inom hela området borde ökas 
väsentligt med målet att en tredjedel skulle bli hyresrätter. Folkpartiet står fast vid att 
antalet hyresrätter i Tollare-området, även i det nu aktuella planområdet Tollare 
Strand, måste bli fler.  
  
Frågan om hur skötselansvaret för anläggningen i vattenområdet ska hanteras, regleras 
inte det föreslagna avtalet för Tollare Strand. Det är enligt vår uppfattning inte rimligt 
att kommunen - lika litet som de blivande bostadsrättsföreningarna - övertar risken för 
kompletterande åtgärder när gällande, tidsbegränsade miljötillstånd löpt ut. Vi anser att 
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avtal om överföring av skötselansvaret för övertäckningen av de fiberbanker, som inne-
håller kvicksilver, måste komma till stånd innan detaljplanen antas.  
  
Vidare har SKL, Post och Telestyrelsen och Konkurrensverket nyligen kommit överens 
om en rekommendation till kommunerna för att främja bredbandsutbyggnaden i landet 
och bidra till väl fungerande konkurrens och valfrihet för slutkunder. Bl a uppmanas 
kommunerna "verka för att kommunala bostadsföretag ... beaktar behovet av konkurrens 
och valfrihet för slutkunder. Avtal som ger en operatör exklusiv distributionsrätt i hela 
fastigheten och som stänger ute andra leverantörer från att tillhandahålla tjänster vid 
parallell infrastruktur i fastigheten bör undvikas." Vi anser att kommunen ska följa upp 
denna rekommendation oberoende av om byggherren är kommunal eller privat.”  
 
Kerstin Nöre Söderbaum lät för Miljöpartiets fullmäktigegrupp anteckna följande. 
 
”Också i samband med dagens fullmäktigemöte liksom vid förra gjorde naturorganisa-
tioner i Nacka en demonstration, varvid de visade moderaternas vallöfte 1985. ”Rädda 

Tollare” står det. ”Vi moderater har konsekvent arbetat för en sanering av det gamla 

bruksområdet. Men vi motsätter oss att detta sker på bekostnad av det sista grönområdet 
söder om Värmdövägen… Röstar du moderat den 15 september hjälper du oss förhindra 

skövlandet av vår naturmiljö i Boo”.  Miljöpartiet hoppas att minoritetsåterremissen av 

ärende Tollare leder till att de styrande förstår att nuvarande planförslag måste omarbe-
tas enligt de synpunkter naturorganisationerna framfört och framför.  Av miljökonse-
kvensbeskrivningen framgår att ”Exploateringen tar huvudsakligen i anspråk och påver-
kar naturmiljöer av regionalt intresse för den biologiska mångfalden, vilket bedöms leda 
till mycket stora negativa konsekvenser.” Planförslaget åsidosätter att området är av 

riksintresse och med strandskydd 300 m på land och 100 m i vatten. Den nya strand-
skyddslagen ska speciellt ge skydd åt  stränder  i tätorter, vilket det här planförslaget 
också strider mot.  Länsstyrelsens beslut om upphävande av strandskydd har tagits på 
felaktiga grunder, Nacka kommun har i ansökan inkommit med grovt vilseledande in-
formation.  Planförslaget visar större hänsyn till exploateringsintressen än gällande lagar 
med skydd för natur och miljö. Avtal ang kvicksilverbankarna gynnar också exploatö-
ren.” 
- - - - - 
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§ 265 Dnr KFKS 2007/490-214 
 
Detaljplan för del av Tollare 1:16, delplan 2, Tollare 

Strand, i Boo 

 
Beslut 

Med stöd av reglerna i 5 kap 36 § kommunallagen återremitteras ärendet för att  
a) försöka komma överens med byggherren om en andel hyresrätter i området 
b) klara ut hur ansvaret ska fördelas när det gäller bottensedimenten i vattnet utanför 

pappersbruket 
c) se över utbredningen västerut än en gång. 
 
Ärendet 

Till grund för detaljplaneringen finns ett av kommunstyrelsen i november 2006 godkänt 
program som utgör en del i detaljplaneprocessen och ligger till grund för en etappvis 
detaljplaneläggning och utbyggnad. Föreliggande planförslag (delplan 2) utgör den tred-
je plan- och utbyggnadsetappen inom programområdet.  
 
Förutom varierande typer av bostäder planeras för verksamheter och servicefunktioner 
samt plats för rekreation och friluftsliv. Planförslaget innebär att all befintlig industribe-
byggelse rivs och ersätts med en ny bebyggelse bestående av flerbostadshus och grupp-
byggda småhus. Sammantaget medger planförslaget cirka 450 nya lägenheter i flerbo-
stadshus och cirka 60 lägenheter i småhus. I samband med exploateringen kommer all, 
av den tidigare industriverksamheten, förorenad mark att saneras. Utmed kaj- och 
strandområdet planeras en promenadväg och en gångbro till Mårtens holme.  
 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 207 ............................................ Bilaga 119/a 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 22 september 2010 § 266 ............. Bilaga 119/b 
Översikt över kommunala beslut ................................................................. Bilaga 119/c 
Antagandehandling ...................................................................................... Bilaga 119/d 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunfullmäktige den 22 november 2010 § 225 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet. 
 
Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 207 

Kommunstyrelsen hemställde att kommunfullmäktige antar planförslaget. 
 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 22 september 2010 § 266 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden beslutade att tillstyrka det justerade planförslaget 
och hemställa att kommunfullmäktige antar planförslaget. 
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Yrkanden 

Cathrin Bergenstråhle yrkade, med instämmande av Jan-Eric Jansson och Erik Langby, 
bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
Kaj Nyman yrkade, med instämmande av Per Chrisander, att ärendet skulle återremitte-
ras för  
d) försöka komma överens med byggherren om en andel hyresrätter i området 
e) klara ut hur ansvaret ska fördelas när det gäller bottensedimenten i vattnet utanför 

pappersbruket 
f) se över utbredningen västerut än en gång. 
 
Kerstin Nöre Söderbaum yrkade, med instämmande av Per Chrisander, att ärendet skulle 
återremitteras för en lägre exploateringsgrad och för att strandskydd och biologisk 
mångfald skulle beaktas.  
 
Rolf Wasteson, med instämmande av Per Chrisander och Sidney Holm, yrkade att ären-
det skulle återremitteras för att ändra planen så att  
a) småhus utgår 
b) särskilt skyddsvärd naturmark sparas 
c) flerfamiljshus byggs i övrigt med högre exploateringstal än i planförslaget. 

 
Sidney Holm yrkade, med instämmande av Per Chrisander och Christina Ståldal, att 
ärendet skulle återremitteras dels 1) för att, med bibehållande av antalet bostäder, ändra 
detaljplanen så att ingen annan exploatering av naturmark sker, utan att i stället i mot-
svarande grad öka antalet bostäder inom det redan exploaterade området, dels 2) för att 
göra en ny prövning av strandskyddsupphävandet då underlaget inte baserats på korrekta 
uppgifter.. I andra hand yrkade han avslag på kommunstyrelsens förslag. 
 
Cathrin Bergenstråhle yrkade, med instämmande av Erik Langby, avslag alla yrkanden 
om återremiss. 
 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Kaj 
Nymans yrkande om återremiss mot Kaj Nymans yrkande om återremiss och fann att 
Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid 
voteringen avgavs 38 röster för Cathrin Bergenstråhles yrkande och 23 röster för Kaj 
Nymans yrkande. Kommunfullmäktige hades således, i enlighet med bestämmelserna i 5 
kap 36 § kommunallagen bifallit Kaj Nymans yrkande.  
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 119/e 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Kers-
tin Nöre Söderbaums yrkande om återremiss mot Kerstin Nöre Söderbaums yrkande om 
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återremiss och fann att Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifallits. Votering begärdes 
och verkställdes. Vid voteringen avgavs 40 röster för Cathrin Bergenstråhles yrkande 
och 8 röster för Kerstin Nöre Söderbaums yrkande. Kommunfullmäktige hades således, 
bifallit Cathrin Bergenstråhles yrkande. Tretton ledamöter avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 119/f 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Sidney 
Holms yrkande om återremiss om exploatering av naturmark mot Sidney Holms yrkan-
de om återremiss och fann att Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifallits. Votering 
begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 35 röster för Cathrin Bergenstråhles 
yrkande och 8 röster för Sidney Holms yrkande. Kommunfullmäktige hades således, 
bifallit Cathrin Bergenstråhles yrkande. 18 ledamöter avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 119/g 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Sidney 
Holms yrkande om återremiss om prövning av strandskyddsupphävandet mot Sidney 
Holms yrkande om återremiss och fann att Cathrin Bergenstråhles yrkande hade bifal-
lits. Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 37 röster för Cathrin 
Bergenstråhles yrkande och 10 röster för Sidney Holms yrkande. Kommunfullmäktige 
hades således, bifallit Cathrin Bergenstråhles yrkande. 14 ledamöter avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 119/h 
 
Ordföranden ställde proposition på Cathrin Bergenstråhles yrkande om avslag på Rolf 
Wastesons yrkande om återremiss om prövning av strandskyddsupphävandet mot Rolf 
Wastesons yrkande om återremiss och fann att Cathrin Bergenstråhles yrkande hade 
bifallits. Votering begärdes och verkställdes. Vid voteringen avgavs 39 röster för 
Cathrin Bergenstråhles yrkande och 8 röster för Rolf Wastesons yrkande. Kommunfull-
mäktige hades således, bifallit Cathrin Bergenstråhles yrkande. 14 ledamöter avstod. 
 
Vid voteringen avgavs röster enligt följande. 
 
Voteringslista  ......................................................................................... bilaga 119/h 
 
Reservation 

Rolf Wasteson anmälde att Vänsterpartiets fullmäktigegrupp reserverade sig mot beslu-
tet att avslå hans yrkande om återremiss. 
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Protokollsanteckningar 

Kerstin Nöre Söderbaum lät anteckna följande för Miljöpartiets fullmäktigegrupp. 
 

”Också i samband med dagens fullmäktigemöte liksom vid förra gjorde naturorganisa-
tioner i Nacka en demonstration, varvid de visade moderaternas vallöfte 1985. ”Rädda 

Tollare” står det. ”Vi moderater har konsekvent arbetat för en sanering av det gamla 

bruksområdet. Men vi motsätter oss att detta sker på bekostnad av det sista grönområdet 
söder om Värmdövägen… Röstar du moderat den 15 september hjälper du oss förhindra 
skövlandet av vår naturmiljö i Boo”. Miljöpartiet hoppas att minoritetsåterremissen av 
ärende Tollare leder till att de styrande förstår att nuvarande planförslag måste omarbe-
tas enligt de synpunkter naturorganisationerna framfört och framför.  Av miljökonse-
kvensbeskrivningen framgår att ”Exploateringen tar huvudsakligen i anspråk och påver-
kar naturmiljöer av regionalt intresse för den biologiska mångfalden, vilket bedöms leda 
till mycket stora negativa konsekvenser.” Planförslaget åsidosätter att området är av 
riksintresse och med strandskydd 300 m på land och 100 m i vatten. Den nya strand-
skyddslagen ska speciellt ge skydd åt stränder i tätorter, vilket det här planförslaget ock-
så strider mot. Länsstyrelsens beslut om upphävande av strandskydd har tagits på felak-
tiga grunder, Nacka kommun har i ansökan inkommit med grovt vilseledande informa-
tion.  Planförslaget visar större hänsyn till exploateringsintressen än gällande lagar med 
skydd för natur och miljö. Avtal ang kvicksilverbankarna gynnar också exploatören.” 

 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

 
§ 266 Dnr KFKS 2010/462-860 

Gemensam modell för uthyrning av kulturlokaler 

Beslut 

Ärendet bordläggs. 

Ärendet 

Kulturnämnden har tagit fram ett förslag om en ny finansieringsmodell som ska främja 
ett utbud av ändamålsenliga mötesplatser och arenor för det lokala föreningslivet och 
kulturen i Nacka. Kommunen ska ha möjlighet att teckna infrastrukturavtal med lokal-
förvaltande organisationer. Förutsättningar för infrastrukturavtal är att de lokalförval-
tande organisationerna ska hålla låga hyrespriser på lokaler för prioriterade grupper och 
att lokalerna ska ingå i Nacka kommuns bokningssystem.  
 
Handlingar i ärendet  

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 268 .......................................... Bilaga 140/a 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse inkl bil 1-4 ...................................... Bilaga 140/b 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 268 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige fatta följande beslut. 
1. Kommunfullmäktige antar Kulturnämndens förslag om generella riktlinjer samt 

villkor och reglerför uthyrning av kulturlokaler.   
2. Kommunfullmäktige antar gemensamma användarkategorier för avgifter ska gälla 

samtliga uthyrningsbara kulturlokaler enligt Kulturnämndens förslag.  
3. Kommunfullmäktige beslutar enligt Kulturnämndens förslag om fördelningsprinci-

per som ska gälla då efterfrågan på kulturlokaler är större än tillgången.  
4. Kommunfullmäktige bemyndigar Kulturnämnden att besluta om regler för uthyr-

ning av kulturlokaler. 
5. Kommunfullmäktige bemyndigar kulturnämnden att fastställa taxa för lokalupplå-

telse för kulturlokaler. 
 
Beslutet träder i kraft den 1 januari 2011 och ska vara fullt ut genomfört senast den 1 
juli 2011. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige beslutade bordlägga ärendet. 
 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 267 Dnr KFKS KFKS 2010/163-469 

Gör Nacka till ett Fairtrade City! 
Motion den 8 mars 2010 av Agneta Johansson och Dan Johansson (V) 

 

Beslut 

Ärendet bordläggs. 
 
Ärendet 

Motionärerna vill att kommunen beslutar följande. 
1. Kommunen erbjuder Rättvisemärkt-produkter eller motsvarande inom kommunens 

avtal för så många livsmedelsprodukter som möjligt. Exempelvis frukter, te, kaffe 
och socker. 

2. Kommunfullmäktige beslutar att en översyn ska göras över hur kommunen kan ta 
ytterligare steg för att agera som en etisk konsument i alla sina inköp.  

3. Kommunen antar en målsättning för den offentliga etiska konsumtionen.  
4. Kommunen tar initiativ till en styrgrupp i enlighet med kraven för Fairtrade Cities 

och upprätthåller en tät kontakt med denna för att tillsammans möjliggöra att 
samtliga kriterier för Fairtrade City uppfylls. 

 
Handlingar i ärendet  

Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 233 ............................................ Bilaga 129/a 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 23 augusti 2010 ..................... Bilaga 129/b 
Motion den 8 mars 2010 av Agneta Johansson och Dan Johansson (V) ..... Bilaga 129/c 
 

Ärendets tidigare behandling 

Kommunfullmäktige den 22 november 2010 § 235 

Ärendet bordlades. 
 

Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 233 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige att fatta följande beslut.  
Motionens inledande två yrkanden avslås med motiveringen att de redan är uppfyllda.  
Motionens yrkanden 3 och 4 bifalls. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige beslutade bordlägga ärendet. 
 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 268 Dnr KFKS 2010/330-006 
 
Papperslösa nämnder 
Motion den 14 juni 2010 av Ingmar Sahlgren (C) 

 

Beslut 

Ärendet bordläggs. 
 
Ärendet  

Motionären föreslår att nämndledamöterna ska få tillgång till så kallade läs- och surf-
plattor, som kan användas för nämndarbetet.  
 
Handlingar i ärendet  

Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 234 .............................................. Bilaga 130/a 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 9 september 2010 .................... Bilaga 130/b 
Motion den 14 juni 2010 av Ingmar Sahlgren (C) ......................................... Bilaga 130/c 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunfullmäktige den 22 november 2010 §236 

Ärendet bordlades. 
Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 234 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige fatta följande beslut. 
 
Kommunfullmäktige noterar att stadsledningskontoret kommer att arbeta för att nämnd-
arbetet i allt högre grad ska kunna ske med elektroniska hjälpmedel. Förslagen i motio-
nen är därmed färdigbehandlade. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige beslutade bordlägga ärendet. 
 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 269 Dnr KFKS 2010/325-029 
 
Medborgarförslag 
Motion den 14 juni 2010 av Johan Wouters (-) 

 

Beslut 

Ärendet bordläggs. 
 
Ärendet 

Baserat på bland annat egen erfarenhet anser motionären att systemet med medborgar-
förslag ska avskaffas. Enligt motionären fungerar inte systemet.  
 
Handlingar i ärendet  

Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 234 .............................................. Bilaga 131/a 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 9 september 2010 .................... Bilaga 131/b 
Motion den 14 juni 2010 av Johan Wouters (-) ............................................. Bilaga 131/c 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunfullmäktige den 22 november 2010 § 237 

Ärendet bordlades. 
Kommunstyrelsen den 25 oktober 2010 § 235 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige avslå motionen. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige beslutade bordlägga ärendet. 
 
- - - - - 
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§ 270 Dnr KFKS 2009/429-312 
 
Gångväg runt Svindersviken 
Motion den 14 september 2009 av Kaj Nyman och Tuija Meisaari Polsa (S) 

 
Beslut 

Ärendet bordläggs. 
 

Ärendet 

Motionärerna vill att den återstående delen av gångvägen utmed Svindersviken snarast 
ska byggas ut.  
 
Handlingar i ärendet  

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 273 .......................................... Bilaga 142/a 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 1 november 2010 ..................... Bilaga 142/b 
Tekniska nämnden den 26 januari 2010 § 5 .................................................. Bilaga 142/c 
Motion den 14 september 2009 av Kaj Nyman och Tuija Meisaari Polsa (S)Bilaga 142/d 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 273 

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige fatta följande beslut. 
Kommunfullmäktige noterar att projektering pågår och att gångvägen kommer att byg-
gas ut under 2011. Intentionerna bakom förslagen i motionen är därmed uppfyllda och 
motionen anses färdigbehandlad. 
 
Tekniska nämnden den 26 januari 2010 § 5 

Tekniska nämnden förslog kommunfullmäktige att besvara motionen enligt följande. 
Den återstående delen av gångvägen runt Svindersviken är beslutad och finansierad 
inom ramen för kommunstyrelsens exploateringsbudget men har inte startat än pga att 
exploateringskontoret ej har prioriterat detta bland sin personalresurs.  
Tekniska nämnden är mycket angelägen om att detta startar fortast möjligt och föreslår 
att kommunfullmäktige instämmer i detta och uppmanar exploateringskontoret att 
prioritera upp resurser för detta ändamål. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige beslutade bordlägga ärendet. 
 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 271 Dnr KFKS 2010/314-823 
 
Motion skidbacke i Tollare 
Motion den 14 juni 2010 av Johan Wouters (-) 
 

Beslut 
Ärendet bordläggs. 
 

Ärendet 
Motionären föreslår att en utredning tillsammans med exploatören initieras för att med 
användande av överskottsmassor, undersöka lämplig plats och utformning av skidbacke 
på exploatörens mark eller dess närhet. 
 
Handlingar i ärendet  

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 274 .......................................... Bilaga 131/a 
Fritidsnämnden den 27 oktober 2010 § 102 .................................................. Bilaga 131/b 
Park & Fritids tjänsteskrivelse den 6 oktober 2010 ....................................... Bilaga 131/c 
Motion den 14 juni 2010 av Johan Wouters (-) ............................................. Bilaga 131/d 
 
Ärendets tidigare behandling 

Kommunstyrelsen den 29 november 2010 § 274 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 
Beslut i Fritidsnämnden den 27 oktober 2010 § 102 

Fritidsnämnden föreslog kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 
Beslutsgång 

Kommunfullmäktige beslutade bordlägga ärendet. 
 
- - - - - 
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§ 272 Dnr KFKS  
 
Anmälningar, meddelanden och tillkännagivanden 
 
Revisionsrapport nr 6/2010 – granskning av intern kontroll kopplat till räkenskaper 
 
- - - - - 
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§ 273 Dnr KFKS  
 
Behov av trottoarer i Saltsjöbaden 
Motion den 13 december 2010 av Zakia Mirza (S) 

 
Zakia Mirza ingav följande motion. 
 
Motion ........................................................................................................... Bilaga 146/a 
 
Sedan motionen föredragits beslutade fullmäktige remittera den till kommunstyrelsen 
för beredning. 
 
 
 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 274 Dnr KFKS  
 
Revisorskontroll för fastighetsfrågor på Älgö 
Motion den 13 december 2010 av Christina Ståldal m fl (NL) 

 
Christina Ståldal m fl ingav följande motion. 
 
Motion ........................................................................................................... Bilaga 147/a 
 
Sedan motionen föredragits beslutade fullmäktige remittera den till kommunstyrelsen 
för beredning. 
 
 
 
 
- - - - - 
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§ 275 Dnr KFKS  
 
Vägskyltar i samband med exploatering 
Motion den 13 december 2010 av Christina Ståldal m fl (NL) 

 
Christina Ståldal m fl ingav följande motion. 
 
Motion ........................................................................................................... Bilaga 148/a 
 
Sedan motionen föredragits beslutade fullmäktige remittera den till kommunstyrelsen 
för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
- - - - - 
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§ 276 Dnr KFKS  
 
Saltsjöbanans utveckling 
Interpellation den 13 december 2010 av Christina Ståldal (NL) 

 
Christina Ståldal anhöll om att till kommunstyrelsens ordförande, Erik Langby, få fram-
ställa följande upplästa interpellation. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 149/a 
 
Sedan fullmäktige medgett att interpellationen fick framställas, antecknades att den 
skulle besvaras vid ett senare tillfälle. 
 
- - - - - 
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§ 277 Dnr KFKS  
 
Fastighetsreglering inom detaljplanen på Älgö 
Interpellation den 13 december 2010 av Kerstin Nöre Söderbaum (MP) 

 
Kerstin Nöre Söderbaum anhöll om att till kommunstyrelsens ordförande, Erik Langby, 
få framställa följande upplästa interpellation. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 150/a 
 
Sedan fullmäktige medgett att interpellationen fick framställas, antecknades att den 
skulle besvaras vid ett senare tillfälle. 
 
- - - - - 
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§ 278 Dnr KFKS  
 
Byggrätter på Älgö 
Interpellation den 13 december 2010 av Kerstin Nöre Söderbaum (MP) 
 
Kerstin Nöre Söderbaum anhöll om att till kommunstyrelsens ordförande, Erik Langby, 
få framställa följande upplästa interpellation. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 151/a 
 
Sedan fullmäktige medgett att interpellationen fick framställas, antecknades att den 
skulle besvaras vid ett senare tillfälle. 
 
- - - - - 
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§279 Dnr KFKS  
 
Snöröjning i Saltsjöbaden 
Interpellation den 13 december 2010 av Zakia Mirza och Ingela Birgersson 

(S) 
 
Zakia Mirza och Ingela Birgersson anhöll om att till Tekniska nämndens ordförande få 
framställa följande upplästa interpellation. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 152/a 
 
Sedan fullmäktige medgett att interpellationen fick framställas, antecknades att den 
skulle besvaras vid ett senare tillfälle. 
 
- - - - - 
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§ 280 Dnr KFKS  
 
Nattlig omsorg om demenssjuka 
Interpellation den 13 december 2010 av Gunnel Nyman Gräff och Hans-Åke 

Donnersvärd (S) 

 
Gunnel Nyman Gräff och Hans-Åke Donnersvärd anhöll om att till Social- och äldre-
nämndens ordförande, Eva Öhbom Ekdahl, få framställa följande upplästa interpella-
tion. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 153/a 
 
Sedan fullmäktige medgett att interpellationen fick framställas, antecknades att den 
skulle besvaras vid ett senare tillfälle. 
 
- - - - - 
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§ 281 Dnr KFKS  
 
Antal ledamöter i nämnder och styrelser 
Interpellation den 13 december 2010 av Kerstin Nöre Söderbaum (NL) 

 
Kerstin Nöre Söderbaum anhöll om att till kommunstyrelsens ordförande, Erik Langby, 
få framställa följande upplästa interpellation. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 154/a 
 
Sedan fullmäktige medgett att interpellationen fick framställas, antecknades att den 
skulle besvaras vid ett senare tillfälle. 
 
- - - - - 
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§ 282 Dnr KFKS  
 
Livskunskap i skolan 
Interpellation den 13 december 2010 av Agneta Johansson (V) 

 
Agneta Johansson anhöll om att till Utbildningsnämndens ordförande, Linda Norberg, få 
framställa följande upplästa interpellation. 
 
Interpellation .................................................................................................. Bilaga 155/a 
 
Sedan fullmäktige medgett att interpellationen fick framställas, antecknades att den 
skulle besvaras vid ett senare tillfälle. 
 
- - - - - 


